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纽约论坛 (nybbs.com) 始办于 2009 年 9 月 1 日，是致力于提供生活资讯、消费购物、人际

交流一体化服务的美国纽约本地大型华人互动平台。 纽约论坛 (nybbs.com) 定位于美国纽

约的生活消费社区.打造(真实.丰富.愉悦)的网上家园!作为本地最具成长性的生活消费分享的

平台，是纽约地区最具影响力的网络服务品牌之一，为 600 多万美国华人提供生活交流、消

费分享、购物指导等实用服务，通过纽约论坛 (nybbs.com) 让用户快乐追求更高质量高效

率的生活。 
New York BBS (nybbs.com) was established on September 1st, 2009. It is a large local Chinese 
interactive forum, which dedicates to provide life information, shopping guide and interpersonal 
communication. New York BBS (nybbs.com)is positioned in New York consumption community. 
Creating (real, abundant and pleasure) online community! As the most developmental life 
shopping sharing forum, New York BBS is one of the most influential online service brands in 
New York, it provides practical services such as life communicating, consumption sharing, and 
shipping guidance to more than six million Chinese Americans. By using New York BBS, users 
can pursue a higher life quality.  
 
网站在百度和谷歌和 360 均排名第一位 关键字: 纽约华人论坛 
Website is ranked at the first place in Baidu, Google and 360.cn  Searching Keyword: New York 
Chinese Forum 
 
广告位置目前如图所示.分别分为 网站首页 论坛首页 帖子内页 黄页板块 四大栏目 
The advertising position is shown in the figure. It is divided into four columns: Website 
Homepage, Forum Homepage, Post Section, and Yellow Pages 
 
网站首页广告位为：                A1  A2  A3  A4  A5  A6  A7  A8  A9 
Website Homepage Advertising Position:   
帖内广告位为：                      B1  B2  B3  B4  
Post Section Advertising Position:        
分类广告位为：                      C1  C2  C3 
Classified Advertising Position:   
 
 
板块列表：主要为帖子置顶. 帖子置顶分为全局置顶和板块置顶 具体价格和位置如图 
 
Board list: Mainly for sticky posts. Sticky posts are divided into global sticky posts and board 
sticky posts. The specific price and location are shown in the figure. 
所有广告位均为 3 个月起.您只需要提供广告的文字和图片，广告的设计由我们免费完成 
一次性购买半年 只收 4 个月的费用，一次性购买一年 只收 7 个月 
费用美金或者人民币都可以.纽约论坛正向着滚雪球的方式成长，随着人气的上升广告价格

也随着水涨船高。 

http://www.nybbs.com/


All advertising positions start from three months. Users only need to provide the text and picture 
of the advertisement. We will provide free advertising design. If you do a one-time purchase for 
six months, you will be only charged for four months, and if you do a one-time purchase for the 
whole year, you will only be charged for seven months. We take both RMB and USD. As New 
York BBS is becoming more and more popular and well known, the advertising price will rise as 
well. 
 
支持 PAYPAL 转帐。人民币支持支付宝/微信 转帐，汇率为 1:6.8(按百度实时汇率) 
Users can pay with Paypal, Alipay and Wechat. The exchange rate is 1:6.8( based on Baidu 
real-time exchange rate) 
 
任何问题请发邮件 admin@nybbs.com  或者直接添加微信 nybbs888 
If you have any questions, you can send email to admin@nybbs.com, or add us on 
Wechat. Our Wechat account is nybbs888. 
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